
Protokół Nr LIU2010 
z LII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

odbytej w dniu 13 maja 2010 r. 
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Łodzi 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12:00 i trwała do godziny 14:10. 
Skład Rady Powiatu - 19 radnych. 
Obecnych - 17 radnych. 
Lista obecności radnych stanowi załącznil{ nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pkt 1. porządku obrad - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego - Pan Ryszard Surowiec otworzył 
sesję i stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał przez Radę 
Powiatu. 

Przewodniczący Rady powitał Radnych, Zarząd Powiatu, Pana Starostę, Pana Wicestarostę, 
Panią Skarbnik, Pana Sekretarza, Dyrektora Powiatowego Urzędu Pacy Łódź-Wschód, 
Dyrektora Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej, Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych, Naczelników Wydziałów, pracowników Starostwa, mecenasa 
oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

Pkt 2. porządku obrad - Przyjęcie porządku obrad LII Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

Radni otrzymali porządek obrad. Pan Przewodniczący poinfonnował, iż Zarząd Powiatu 
zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad trzech dodatkowych punktów 
dotyczących podjęcia uchwał w sprawie: 

- wyrażenia zgody na prowadzenie inwestycji przez Gminę Andrespol pn. "Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 2921E - ul. Głównej w Justynowie w gminie Andrespol", 

- zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2010, 
- udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Koluszki w 2010 r. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby wnieść uwagi do proponowanego porządku obrad. 
Nie zgłoszono propozycji. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie dodatkowych punktów 
do porządku obrad. W wyniku głosowania, przy ilości głosów: "za" - 13, "przeciw" - O 
"wstrzymuje się" - O Rada wyraziła zgodę na wprowadzenie punktów do porządku obrad, 
które będą realizowane w punktach 23-25. Kolejne punkty otrzymują numery o 3 wyższe. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad. W wyniku głosowania, 
przy ilości głosów: "za" - 13, "przeciw" - O "wstrzymuje się" - O porządek został przyjęty 
jednogłośnie. 
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Przyjęty porządek przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad LII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
3. Przyjęcie protokołu LI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
4. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Przedstawienie informacji w sprawie wniosku firmy "AGAT" Sp. z 0.0. dotyczącego 

nabycia gruntu przyległego do nieruchomości, użytkowanego przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Koluszkach. 

7. Przedstawienie informacji dotyczącej zjawiska patologii społecznej w Powiecie 
Łódzkim Wschodnim. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej plan finansowy Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w roku 2010. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Tuszynie. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Technikum w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Tuszynie. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr 262/XXXIV12002 Rady Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego z dnia 18 marca 2002r. w sprawie zmian organizacyjnych 
oraz zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Tuszynie ul. Piotrkowska 
13 z dniem 1 września 2002 roku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Koluszki 
w 2010r. na realizację zadania pn. "Budowa chodnika dla pieszych w ulicy Długiej 
we wsi Borowa". 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Brójce w 2010r. 
na realizację zadania publicznego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w "Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na lata 2007- 2015" przyjętego Uchwałą Nr 247/XXIV/2008 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2010 w związku z realizacją projektu "Dobry wybór - Lepsza przyszłQść". 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
narok 2010. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Nowosolna 
w 2010 roku z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Budowa kładki dla pieszych 
w ciagu drogi powiatowej Nr 1150E w Starych Skoszewach w Gminie Nowosolna". 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Koluszki 
w 2010 r. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej w wysokości 525.915,29 zł 
od gminy Andrespol w 2010 roku z przeznaczeniem na współfinansowanie zadania 
pn. "Modernizacja systemu komunikacyjnego na drogach powiatowych Nr 2911E 
i Nr 2914E, łączących drogi wojewódzkie Nr 713 i Nr 716". 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej z Gminy Koluszki 
w 2010 r. w wysokości do kwoty 685.035,00 zł. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Rzgów 
w 2010 roku na współfinansowanie zadania pn. "Remont drogi powiatowej Nr 2941E 
na odcinku ok. 1270m - Sołectwo Grodzisko - Konstantyna - etap I". 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej w wysokości 8.000,00 zł 
od Gminy Rzgów w 2010 roku. 
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23. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2010. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie inwestycji przez Gminę 
Andrespol pn. "Przebudowa drogi powiatowej Nr 2921E - ul. Głównej w Justynowie 
w gminie Andrespol". 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2010. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Koluszki w 2010 r. 
27. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Łódzkiego W schodniego za I półrocze roku 
budżetowego. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
udzielania ulg w spłacaniu należności pieniężnych Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
lub jego jednostkom podległym mających charakter cywilnoprawny. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego 
w 2010 r. 

30. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
31. Wolne wnioski i sprawy różne. 
32. Zamknięcie obrad LII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 3. porządku obrad 
Łódzkiego Wschodniego. 

Przyjęcie protokołu Z LI Sesji Rady Powiatu 

Przewodniczący Rady poinformował, iż protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. 
Zapytał czy są uwagi do jego treści. Uwag nie zgłoszono, protokół został przyjęty 

jednogłośnie, przy ilości głosów: "za" - 14, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O. 

Pkt 4. porządku obrad - Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie 
międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poprosił Pana Starostę o przedstawienie informacji z prac Zarządu 
w okresie międzysesyjnym. 

Pan Piotr Busiakiewicz - Starosta Łódzki Wschodni poinformował, iż odbyło się 

5 posiedzeń Zarządu. Z 4 posiedzeń przygotowana została infonnacja pisemna, która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. Dodatkowo Pan Starosta poinformował o rozstrzygnięciu 
przetargu na rozbudowę Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze. Zarząd przyjął 
informacje o dwóch wystąpieniach oferentów uczestniczących w postępowaniu o zamówienie 
publiczne "Rozbudowa Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze". W wyniku 
rozesłania infonnacji o wyborze oferentów dwie firmy: AGIS-BAU oraz ARKA miały prawo 
do złożenia odwołania, nie zrobiły tego, tym niemniej sf01IDułowały pisma. Firma AGIS
BAU Sp. z 0.0. z siedzibą w Pabianicach, która złożyła naj niższą ofertę (o 1 mln 800 tys. zł 
niższa od pozostałych) została odrzucona, ponieważ nie wykazała się referencjami, 
doświadczeniem wykonania dużych obiektów w krótkim czasie. Warunki były ściśle 

określone, aby firma okazała się doświadczeniem. Firma mogła złożyć odwołanie nie zrobiła 
tego, wpłynęło tylko pismo. Dmgie pismo firmy ARKA, nazwane protestem wykazywało 
wiele nieprawidłowości we wszystkich innych ofertach, nie podzielono ich zdania. Nie było 
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to fonnalne odwołanie. Zostanie WIęC zawarta umowa z wykonawcą, a finnom zostanie 
udzielona odpowiedź pisemnie. 

Ponadto Zarząd wyłonił wykonawcę usług telekomunikacyjnych. W wyniku 
przeprowadzonego postępowania wyłoniono wykonawcę: Crowley Data Poland Sp. z o. o. 
z/s. w Warszawie na świadczenie usług telekomunikacyjnych dla potrzeb Starostwa 
Powiatowego w Łodzi (telefony stacjonarne) 30 numerów (obecnie 22) za cenę 1.450 zł netto 
miesięcznie. Dodatkowo będzie wykonana modernizacja centrali telefonicznej w budynku. 
Zarząd zdecydował także o wyborze finny "HPCC Herkules PC Components" Spółka z 0.0. 

jako dostawcy 4 zestawów komputerowych klasy PC z systemem operacyjnym Windows 7 
PRO i pakietem biurowym MS Office oraz jednego monitora dla potrzeb Starostwa 
Powiatowego w Łodzi za cenę 12.441,56 zł bmtto. 
Zarząd podjął również trzy inicjatywy uchwałodawcze, wprowadzone do porządku obrad 
dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Nie zgłoszono uwag. 

Przewodniczący rady powitał przybyłych na obrady - Pana Andrzeja Pastuszewskiego - Powiatowego 
Inspeh10ra Nadzoru Budowlanego oraz Pana Marka Dudę - Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej w Koluszkach. 

Pkt 5. porządku obrad - Interpelacje i zapytania. 

Nie zgłoszono. 

Pkt 6. porządku obrad - Przedstawienie informacji w sprawie wniosku firmy 
"AGAT" Sp. z 0.0. dotyczącego nabycia gruntu przyległego do nieruchomości, 
użytkowanego przez Zespół Szkół Ponadgimnaz;alnych Nr 1 w Koluszkach. 

Wniosek finny "AGAT" Sp. z 0.0. dotyczący nabycia gmntu przyległego 
do niemchomości będącej własnością Powiatu Łódzkiego Wschodniego, użytkowanej przez 
Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Koluszkach przedstawił Pan Bogusław Biliński -
Naczelnik Wydziału Budownictwa, Geodezji i Gospodarki Niemchomościami. Finna AGAT 
wystąpiła do Zarzadu Powiatu z prośbą o wyrażenie zgody na sprzedaż części działki przy 
ZSP Nr 1 w Koluszkach, o długości 40 m i szerokości 5m, w związku z zamiarem wybicia 
okien w ścianie działowej budynku finny "Agat", leżącej w granicy działek. Aby można było 
to wykonać potrzebny jest gmnt o szerokości minimum 4 m od granicy niemchomości. 
Zarząd zajął swoje stanowisko, wyraził zgodę na rozpoczęcie procedury podziałowej 

na zlecenie przez finnę "Agat" geodecie sprawy wydzielenia gmntu oraz sporządzenie mapy 
do celów prawnych. Wydanie zgody na sprzedaż działki leży w kompetencji Zarządu. 
Wartość niemchomości może wynosić około 15 tys. zł. Zarząd zdecydował o zasięgnięciu 
opinii Rady Powiatu w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu I Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
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poinformowali, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy wniosek. 

Pan Starosta dodał, że finna "Agat" chce rozwijać swoje biura. Podkreślił znaczenie firmy 
Agat dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego i konieczność jej rozwoju. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 13, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O wniosek został zaopiniowany jednogłośnie 
pozytywnie. Materiał w tej sprawie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pkt 7. porządku obrad - Przedstawienie informacji dotyczącej zjawiska 
patologii społecznej w Powiecie Łódzkim Wschodnim. 

Informacja dotycząca zjawiska patologii społecznej w Powiecie Łódzkim Wschodnim 
przedstawiona została przez Panią Urszulę Łużniak - Kierownika Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie (stanowi załącznik nr 5 do protokołu). Informacja została przygotowana 
na podstawie ankiet sporządzonych przez PCPR, a działanie to zainicjowane zostało przez 
Komisję Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. Ankiety skierowano 
do ośrodków pomocy społecznej, 37 szkół z terenu Powiatu i Policji. Najważniejszą 

informacją jest to, że w przypadku ankiet wypełnionych przez szkoły i ośrodki pomocy 
społecznej, najwięcej zachowań patologicznych można zauważyć u dzieci 11-17 lat, a także 
u osób w wieku 40-50 lat. Młodzież jest szczególnie narażona i podatna na takie zjawiska. 
Problem narkotyków jest w ankietach sygnalizowany marginalnie. Jeśli chodzi o ankiety 
wypełnione przez policję, na pierwszym miejscu są interwencje w pubach i na ulicach, 
na drugim miejscu interwencje w rodzinie. Ważne jest zapewnienie wypełnienia czasu 
wolnego młodzieży oraz wzmocnienie funkcji wychowawczej rodziny. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej na temat 
przedstawionej informacji. 

Pan Jarosław Suwalski - Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformował, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała informację. 

Pan Jerzy Kabat zauważył, że skala patologii wykazana została na poziomie 1,7%. Patologia 
społeczna niesie olbrzymie skutki i trzeba to zjawisko minimalizować. Pan Kabat powiedział, 
że warto byłoby informację skierować do samorządów. 

Pan Marek Jarzębski - Wicestarosta Łódzki Wschodni poinformował, iż w Koluszkach 
otwarto sklepy z dopalaczami oraz podkreślił jakie zagrożenie niesie z sobą pojawienie się 
punktów sprzedaży tego typu środków na terenie Powiatu. 

Pani Aleksandra Kubicka zwróciła uwagę na fakt, iż młodzież szkolna me realizuje 
obowiązku szkolnego. Zapytała co jest przyczyną takiego stanu rzeczy. 

Pani Kierownik powiedziała, że PCPR często dostaje informacje o nastolatkach, którzy 
nie realizują obowiązku, przejawiają zachowanie związane z rozbojami. Przyczyną tego może 
być pochodzenie z rodzin patologicznych. Przeciwdziałać zjawisku można poprzez 
umieszczenie w ośrodkach (są kolejki do umieszczenia dzieci w ośrodkach), nie jest 
to jednak rozwiązaniem istniejącego problemu. 
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Pan Jerzy Kabat podkreślił, że warto byłoby zasygnalizować ten problem wojewodzie. 

Pan Krzysztof Diug powiedział, że informacja zostanie przedstawiona na Komisji 
Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki, w której uczestniczą przedstawiciele 
zgmm. 

Rada Powiatu Łódzkiego Wschodniego uznała konieczność odniesienia się do problemu 
związanego z dopalaczami. Stanowisko w tej sprawie przedstawione zostanie na najbliższej 
Sesji Rady Powiatu. 

Pkt 8. porządku obrad - Podjęcie uchwały zmieniającej plan finansowy 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepelnosprawnych dla Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego w roku 2010. 

Projekt uchwały zmieniającej plan finansowy Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w roku 2010 przedstawiła Pani 
Urszula Łużniak - Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Plan finansowy 
ulega zmianie w części dotyczącej rehabilitacji społecznej w zadaniu dofinansowanie 
uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych. 
W związku z podpisanym aneksem nr UDA-POKL.07.01.02-10-005/08-05 z dnia 26 kwietnia 
2010 roku dotyczącym projektu "Dobry wybór - Lepsza przyszłość" środki własne, w części 
dotyczącej Funduszu, wynoszą 32.717,25 zł i powinny zostać ujęte w § z ostatnią liczbą ,,9". 
Ponieważ Rada Powiatu zabezpieczyła kwotę 36.000,00 zł. stąd proponuje się pozostałą 

z rozliczenia kwotę 3.282,75 zł. przenieść na dofinansowanie tumusów rehabilitacyjnych dla 
dzieci i młodzieży. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Polityki Społecznej. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Polityki Społecznej - Pan Jarosław Suwalski poinformowali, iż komisje pozytywnie 
zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: "za" - 15, "przeciw" - O, 
"wstrzymuję się" - 1, uchwała została podjęta. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pkt 9. porządku obrad - Podjęcie uchwaiv w sorawie likwidacii Liceum 
Profilowanego w Zespole Szkól Ponad gimnazjalnych w Tuszynie. 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Tuszynie przedstawiła Pani Iwona Walter-Wisiałkowska - Naczelnik 
Wydziału Polityki Społecznej. Jak powiedziała Pani Naczelnik Dyrektor Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Tuszynie złożył wniosek dotyczący likwidacji z dniem 31 sierpnia 
2010 roku Liceum Profilowanego będącego w strukturze organizacyjnej w/w Zespołu, 
ponieważ szkoła nie została nigdy uruchomiona. 
Liceum Profilowane zostało założone w 2003 roku i stanowić miało rozszerzenie oferty 
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edukacyjnej szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Łódzkiego Wschodniego, jednak 
w związku ze zbyt małą liczbą chętnych nie uruchomiono żadnego oddziału w tej szkole. 
W dniu 26 lutego 2010 roku na podstawie art. 59 ust. 1 ustawy o systemie oświaty Rada 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego podjęła uchwałę Nr XLIX/621/20l0 o zamiarze likwidacji 
Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Tuszynie o czym został 
powiadomiony Łódzki Kurator Oświaty i do którego zwrócono się o opinię w tej sprawie. 
Łódzki Kurator Oświaty pismem z dnia 3 marca 2010 roku wyraził pozytywną opinię 

dotyczącą likwidacji Liceum Profilowanego z dniem 31 sierpnia 2010 roku. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Statutowo - Regulaminowej 
oraz Komisji Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Statutowo-Regulaminowej - Pan Włodzimierz Bereziński 

oraz Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej - Pan Jarosław Suwalski poinformowali, 
iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Pan Waldemar Chałat przedstawił swoje wątpliwości czy na pewno zostały wykorzystane 
wszystkie możliwości w celu uruchomienia szkoły. 

Pani Naczelni odpowiedziała, iż ilość uczniów chętnych do nauki w tego typu szkole była 
zbyt mała do jej uruchomienia. 

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: "za" - 14, "przeciw" - O, 
"wstrzymuję się" - 1, uchwała została podjęta. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pkt 10. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie likwidacji Technikum 
w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnvch w Tuszvnie. 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Tuszynie przedstawiła Pani Iwona Walter-Wisiałkowska - Naczelnik Wydziału Polityki 
Społecznej. Podobnie jak w poprzednim projekcie uchwały Technikum to zostało założone 
w 2006 roku i stanowić miało rozszerzenie oferty edukacyjnej szkół ponadgimnazjalnych 
na terenie Powiatu Łódzkiego Wschodniego, jednak w związku ze zbyt małą liczbą chętnych 
nie uruchomiono żadnego oddziahl w tej szkole. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Statutowo - Regulaminowej 
oraz Komisji Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Statutowo - Regulaminowej - Pan Włodzimierz Bereziński 

oraz Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej - Pan Jarosław Suwalski poinfonnowali, 
iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: "za" - 14, "przeciw" - O, 
"wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Pkt 11. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w slJrawie zmian w Uchwale 
Nr 2621XXXIV/2002 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 
18 marca 2002r. w sprawie zmian organizacyjnycl'l oraz zmiany nazwy 
Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Tuszynie ul. Piotrkowska 13 Z dniem 
1 września 2002 roku. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr 2621XXXIV/2002 Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego z dnia 18 marca 2002r. w sprawie zmian organizacyjnych oraz zmiany nazwy 
Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Tuszynie ul. Piotrkowska 13 z dniem 1 września 2002 
roku przedstawiła Pani Iwona Walter-Wisiałkowska - Naczelnik Wydziału Polityki 
Społecznej. W 2002 roku akt prawny regulował zapisy w związku z reformą oświaty. 
W chwili obecnej należy uporządkować strukturę organizacyjną zespołu w związku 

z likwidacją Liceum Profilowanego oraz Technikum. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Statutowo - Regulaminowej 
oraz Komisji Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Statutowo - Regulaminowej - Pan Włodzimierz Bereziński 

oraz Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej - Pan Jarosław Suwalski poinformowali, 
iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Pkt 12. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przyjęcia pomocy 
rzeczowe; od Gminy Koluszki w 2010r. na realizację zadania pn. "Budowa 
chodnika dla pieszych w ulicy Długiej we wsi Borowa". 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Koluszki w 2010 r. 
na realizację zadania pn. "Budowa chodnika dla pieszych w ulicy Długiej we wsi Borowa" 
przedstawił Pan Zbigniew Burzyński - Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Proponuje się przyjąć pomoc rzeczową z budżetu Gminy 
Koluszki w 2010 roku w wysokości 235.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania 
pn. "Budowa chodnika dla pieszych w ulicy Długiej we wsi Borowa". Celem udzielenia 
pomocy jest zapewnienie bezpieczeństwa ruchu pieszych w ciągu drogi. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: "za" - 17, "przeciw" - O, 
"wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Pkt 13. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy 
rzeczowej od Gminy Brójce w 2010r. na realizację zadania publicznego. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Brójce w 2010 r. 
na realizację zadania publicznego przedstawił Pan Zbigniew Burzyński - Naczelnik Wydziału 
Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Proponuje się przyjąć pomoc 
rzeczową z budżetu Gminy Brójce w 2010 roku w wysokości do kwoty 230.000,00 zł, 

z przeznaczeniem na remonty dróg powiatowych: "Remont nawierzchni asfaltowej drogi 
powiatowej Nr 2923E w Bukowcu na odcinku obejmującym część ulicy Dolnej i ulicy 
Górnej" oraz "Remont nawierzchni asfaltowej drogi powiatowej Nr 2912E w Woli Rakowej 
na odcinku obejmującym część ulicy Tuszyńskiej". 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Pkt 14. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w "Planie 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2007- 2015" 
przviętef!o Uchwałą Nr 2471XXIV/2008 Rady Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego z dnia 29 maja 2008r. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w "Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na lata 2007-2015" przyjętego Uchwałą Nr 247/XXIV/2008 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008 r. przedstawił Pan Maciej Woropaj -
Kierownik Ref. ds. FSUE. Zmiana polega na aktualizacji danych w odniesieniu do części 
zadań zakończonych do końca 2009 r. oraz do zadania "Budowa Zintegrowanego Systemu 
e-usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota Regionu Łódzkiego)". 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Pkt 15. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w svrawie zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2010 w związku z realizacją projektu 
"Dobry wybór - Lepsza przyszłość". 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2010 
w związku z realizacją projektu "Dobry wybór - Lepsza przyszłość" przedstawiła Pani 
Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Podczas sesji w dniu 16 kwietnia 2010 r. przyjęta 
została dotacja celowa na realizację przez PCPR projektu systemowego pn. "Dobry wybór -
Lepsza przyszłość" w wysokości 278.875,61 zł i wprowadzona do budżetu Powiatu po stronie 
dochodów w §2007, dotyczącym dotacji celowych w ramach programów finansowanych 
z udziałem środków europej skich. 
Po otrzymaniu umowy okazało się, że część środków w kwocie 9.136,29 zł pochodzi 
z budżetu państwa i powinna być zaklasyfikowana do §2009. Z uwagi na powyższe proponuje 
się dokonanie przesunięcia w planie dochodów powiatu kwoty 9.136,29 z §2007 do §2009. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - 1, uchwała została podjęta. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Pkt 16. porządku obrad - Podjęcie uchwały w spraWie znllan w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2010. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2010 
przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Proponuje się dokonanie zmian 
w planie wydatków własnych budżetu Powiatu Łódzkiego W schodniego w układzie 

klasyfikacji budżetowej poprzez zmniejszenie wydatków bieżących z przeznaczeniem 
na zadania i zakupy inwestycyjne o kwotę 27.000,00 zł. 
Dotyczy to przesunięcia w ramach działu 900 - dawny Powiatowy Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej kwoty 15.000,00 zł na sfinansowanie zakupu ubrania 
gazoszczelnego dla potrzeb Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Koluszkach. 
Ponadto w budżecie Powiatu w dziale 854, rozdziale 85495 - Poradnie Psychologiczno
Pedagogiczne w grupie wydatków statutowych zaplanowano 12.000,00 zł na wymianę okien 
w budynku Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Koluszkach. Proponuje się 

przeniesienie kwoty 12.000,00 zł do wydatków majątkowych z zapisem zadania 
pn. "Wykonanie stolarki okiennej w budynku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 
w Koluszkach" - etap L 
Ponadto na wniosek Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego proponuje się dokonanie 
zmiany w planie wydatków na zadania zlecone polegające na przesunięciu kwoty 2.000,00 zł 
z grupy wydatków "wynagrodzenia i pochodne" z przeznaczeniem na "zadania statutowe". 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Pkt 17. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przvięcia pomocy 
finansowej od Gminy Nowosolna w 2010 roku z przeznaczeniem na realizację 
zadania pn. "Budowa kładki dla pieszych w ciagu drogi powiatowej Nr 1150E 
w Starych Skoszewach w Gminie Nowosolna". 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Nowosolna w 2010 roku 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Budowa kładki dla pieszych w ciągu drogi 
powiatowej Nr 1150E w Starych Skoszewach w Gminie Nowosolna" przedstawiła Pani 
Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Rada Gminy Nowosolna w dniu 27 kwietnia 
2010 roku podjęła Uchwałę Nr XLIV/239/10 Rady Gminy Nowosolna w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu w wysokości 100.000,00 zł 

z przeznaczeniem na realizację zadania "Budowa kładki dla pieszych w ciągu drogi 
powiatowej Nr 1150E w Starych Skoszewach w gminie Nowosolna". W budżecie Powiatu 
zapisane jest do realizacji to zadanie z przypisanymi środkami w wysokości 1 00.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Pkt 18. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Koluszki w 2010 r. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Koluszki w 2010 r. 
przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Zarząd Stowarzyszenia na Rzecz 
Osób Niepełnosprawnych "Razem", prowadzący działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej 
w Koluszkach wystąpił do Powiatu Łódzkiego Wschodniego z prośbą o współfinansowanie 
remontu dachu budynku w którym funkcjonuje Warsztat. Jednocześnie poinformowano, 
iż Burmistrz Miasta Koluszki zabezpieczył w budżecie gminy środki w wysokości 

10.000,00 zł na w/w cel. Zarząd Powiatu proponuje udzielenie pomocy finansowej 
w wysokości 10.000,00 zł Gminie Koluszki z przeznaczeniem na współfinansowanie remontu 
dachu budynku należącego do zasobu komunalnego Gminy Koluszki, w którym funkcjonuje 
Warsztat Terapii Zajęciowej w Koluszkach. 
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Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 12, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Pkt 19. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przv;ęcia pomocv 
finansowej w wvsokości 525.915,29 zł od gminy Andrespol w 2010 roku 
Z przeznaczeniem na współfinansowanie zadania pn. "Modernizacja systemu 
komunikacvinego na drogach powiatowych Nr 2911E i Nr 2914E, łączących 
drogi wojewódzkie Nr 713 i Nr 716". 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej w wysokości 525.925,29 zł 

od gminy Andrespol w 2010 roku z przeznaczeniem na współfinansowanie zadania 
pn. "Modernizacja systemu komunikacyjnego na drogach powiatowych Nr 2911E i Nr 2914E, 
łączących drogi wojewódzkie Nr 713 i Nr 716" przedstawiła Pani Barbara Ignatowska -
Skarbnik Powiatu. Proponuje się przyjęcie pomocy finansowej od gminy Andrespol w 2010 
roku w wysokości 525.915,29 zł na realizację w/w zadania. 
W 2009 roku Powiat Łódzki Wschodni złożył wniosek o dofinansowanie w ramach Programu 
Wieloletniego pn. "Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2010" 
planowanego zadania pn. "Modernizacja systemu komunikacyjnego na drogach powiatowych 
Nr 2911E i 2914E łączących drogi wojewódzkie Nr 713 i Nr 716". Nakłady na realizację 
przedmiotowego zadania zostały oszacowane na 5.694.367,00 zł, w tym: środki własne 

Powiatu - 1423.684,00 zł, pomoc finansowa z Gminy Andrespol - 661.472,00 zł, pomoc 
finansowa z Gminy Koluszki -762.211,00 zł, środki do pozyskania z NPPDL - 2.847.000,00 
zł. Razem 5.694.367,00 zł. 

W 2010 roku po zaklasyfikowaniu wniosku do dofinansowania i po rozstrzygnięciu procedur 
przetargowych wynika, że niezbędne na realizację przedmiotowego zadania wynoszą 
4.841.797,24 zł. Po rozliczeniu i uzgodnieniu z Gminą Andrespol i Koluszki źródła 

finansowania przedstawiają się następująco: pomoc finansowa z Gminy Andrespol -
525.915,29 zł, pomoc finansowa z gminy Koluszki - 685.035,00 zł, środki własne Powiatu 
1.210.950,00 zł, dotacja celowa (NPPDL) 2.419.899,00 zł. Kwota wcześniej udzielonej 
pomocy przez gminy zostaje więc na podstawie uchwały zmniejszona. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 15, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Pkt 20. porządku obrad - Podjęcie uchwały w svrawie vrzv;ęcia vomocv 
finansowej Z Gminv Koluszki w 2010 r. w wvsokości do kwoty 685.035.00 zł. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej z Gminy Koluszki w 2010 roku 
przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Proponuje się przyjąć pomoc 
finansową z budżetu Gminy Koluszki w 2010 roku w wysokości do kwoty 685.035,00 zł 
z przeznaczeniem na współfinansowanie realizacji zadania publicznego pn. "Modernizacja 
systemu komunikacyjnego na drogach powiatowych Nr 2911E i Nr 2914E łączących drogi 
wojewódzkie Nr 713 i Nr 716". Uzasadnienie do uchwały jest identyczne z uzasadnieniem 
do uchwały omawianej w poprzednim punkcie. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 15, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Pkt 21. porządku obrad - Podjęcie uchwały w svrawie vrzv;ęcia vomocv 
finansowej od Gminy Rzgów w 2010 roku na współfinansowanie zadania 
pn. "Remont drogi powiatowej Nr 2941E na odcinku ok. 1270m - Sołectwo 

Grodzisko - Konstantyna - etap I". 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Rzgów w 2010 roku 
na współfinansowanie zadania pn. "Remont drogi powiatowej nr 2941E na odcinku ok. 
1270m - Sołectwo Grodzisko - Konstantyna - etap I" przedstawiła Pani Barbara Ignatowska 
- Skarbnik Powiatu. Proponuje się przyjęcie pomocy finansowej od gminy Rzgów w 2010 r. 
w wysokości do kwoty 226.514,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Remont 
drogi powiatowej Nr 2941E na odcinku ok. 1270m - Sołectwo Grodzisko - Konstantyna -
etap I". 
W 2009 roku Powiat Łódzki W schodni złożył wniosek o dofinansowanie planowanego 
zadania w ramach Programu Wieloletniego pn. "Narodowy Program Przebudowy Dróg 
Lokalnych 2008-2001". Nakłady przewidziane na realizację przedmiotowego zadania zostały 
oszacowane na 1.360.000,00 zł, w tym: budżet Powiatu- 340.000,00 zł, pomoc finansowa 
z gminy Rzgów - 340.000,00 zł, środki do pozyskania z NPPDL - 680.000,00 zł. Razem 
1.360.000,00 zł. 
W 2010 roku po zaklasyfikowaniu się do dofinansowania wniosku i po rozstrzygnięciu 
procedur przetargowych wynika, iż niezbędne nakłady na realizację zadania wynoszą 
891.053,42 zł, w związku z czym źródła finansowania przedstawiają się następująco: dotacja 
celowa NPPDL - 438.027 zł, środki własne powiatu - 226.514 zł, pomoc finansowa z gminy 
Rzgów - 226.514 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 1 Finansów 
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oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznil{ nr 19 do protokołu. 

Pkt 22. porządku obrad - Podjęcie uchwary w svrawie przyjęcia pomocy 
finansowej w wysokości 8.000,00 zł od Gminy Rzgów w 2010 roku. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej w wysokości 8.000,00 zł od Gminy 
Rzgów w 2010 roku przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. W budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego zapisane jest zadanie pn. "Zakup lekkiego samochodu 
operacyjnego" dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Koluszkach 
w kwocie 7.000 zł. W wyniku czynionych starań przez Komendanta Powiatowego PSP gmina 
Rzgów przeznaczyła 8.000 zł na współfinansowanie przedmiotowego zakupu. Łącznie 

w budżecie Powiatu na ten cel będzie widniała kwota 15.000 zł, która wystarcza z uwagi 
na fakt, że pozostała część wartości zakupu będzie pomocą od firmy prywatnej. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinfonnowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokohl. 

Pkt 23. porządku obrad - Podjęcie ue/zwary w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na rok 2010. 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2010 
przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Należy dokonać zmian planu 
wydatków w dziale 600 w budżecie Powiatu w związku z przyjętymi pomocami 
finansowymi. Ponadto uwzględniony został wniosek kierownika PCPR o zwiększenie planu 
dochodów oraz wydatków o 4.151,00 zł w dziele 853. Pozostałe zmiany dotyczą 

oszczędności uzyskanych ze strony dochodów własnych powiatu. 
Zarząd Powiatu proponuje przeznaczenie z wolnych środków - środków finansowych na 
zadania: 

"Przebudowa drogi powiatowej Nr 2921E - ul. Głównej w Justynowie w gminie 
Andrespol" - 1 00.000,00 zł, 
Przebudowa drogi powiatowej Nr 2921E - ul. Głównej w Janówce w gminie 
Andrespol- IV etap" - 90.000,00 zł, 
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"Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę chodnika 
dla pieszych w drodze powiatowej Nr 1150 na odcinku ok. 750m w gtUlrue 
Nowosolna" - 15.000,00 zł, 
"Budowa chodnika dla pieszych w ul. Długiej we wsi Borowa" - 275.000,00 zł, 
"Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę chodnika 
dla pieszych w drodze powiatowej Nr 2917E we wsi Felicjanów w gminie Koluszki 
na długości 1,4 km" - 20.000,00 zł, 
"Remont drogi powiatowej nr 1233E w miejscowości Huta Wiskicka w gminie 
Rzgów" - 50.000,00 zł, 
"Przebudowa drogi powiatowej Nr 2922E w miejscowości Kalino gtnina Rzgów" -
150.000,00 zł, 
udzielenie pomocy finansowej Gminie Koluszki w wysokości 1 0.000,00 zł 

z przeznaczeniem na współfinansowanie remontu dachu budynku, w którym 
funkcjonują Warsztaty Terapii Zajęciowej. 

Pan Starosta powiedział, że środki z wolnych środków znów przeznaczane są na drogi 
powiatowe w gminie Andrespol, jednak jest to uzasadniona potrzeba, jak do tej pory gmina 
Andrespol przeznaczyła 290 zł na mieszkańca z budżetu gminy i nie można tego zignorować, 
skoro gmina chce w dalszym ciągu te środki przeznaczać. Postanowiono o dokończeniu 
zadania w Janówce przy współfinansowaniu w 50% z budżetu gminy. To samo dotyczy drogi 
w Justynowie, gdzie gmina wykonuje kanalizację. 
Pan Starosta odniósł się do współpracy z gminą Nowosolna. Współpraca jest dobra, czekano 
na uchwałę z gminy, żeby można było ogłosić przetarg. Wykonane zostanie także 

przedłużenie ul. Marmurowej. Zaproponowano również żeby przy współudziale wykonać 
dwa projekty techniczne. Jeśli współpraca będzie się układała inwestycje będą dalej 
realizowane. 
Realizowane będą inwestycje drogowe w Borowej, Felicjanowie, Erazmowie przy 
współfinansowaniu z budżetu Gminy Koluszki. 
W Rzgowie jest problem z odcinkiem w okolicach Przypusty (50.0000 powiat i gmina), 
podobnie w Kalinie. 
Pan Starosta podkreślił, że nie przeznaczono środków na inwestycje w gminach Brójce 
i Tuszyn. 

Pan Jerzy Kabat powiedział, że zadania przedstawione są jak najbardziej zasadne. Jeśli 

chodzi o gminę Andrespol tam skierowano za duże środki. Mówiąc o drogach nie można 
pominąć komisji bezpieczeństwa, na komisji takie zdanie nie padło. O remonty na terenie 
gtniny Koluszki zabiegali wszyscy radni, ponieważ to jest podstawowy obowiązek radnych. 
Zapytał co z pozostałą częścią wolnych środków. 

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: "za" - 17, "przeciw" - O, 
"wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Pkt 24. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie wyrażenia zgody 
na prowadzenie inwestycji przez Gminę Andrespol pn. "Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 2921E - ul. Głównej w Justynowie w gminie Andrespol". 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie inwestycji przez Gminę 
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Andrespol pn. "Przebudowa drogi powiatowej Nr 2921E - ul. Głównej w Justynowie 
w gminie Andrespol" przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Z uwagi 
na fakt, iż Gmina Koluszki nie przejęła zarządu nad drogami powiatowymi, a zwróciła się 
z propozycją realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Przebudowa drogi powiatowej Nr 2921E 
- ul. Głównej w Justynowie w Gminie Andrespol" na realizację którego przeznaczy środki 
finansowe z budżetu gminy, niezbędna jest zgoda Rady na realizację przedmiotowego zadania 
przez gminę. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinformowali, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Pkt 25. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2010. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2010 
przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Proponuje się przeniesienie kwoty 
3.000 zł w ramach programu zapobiegania przestępczości na zakup skutera przekazanego 
dla gminy Koluszki na wyposażenie miasteczka ruchu drogowego. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Pkt 26. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Gminie Koluszki w 2010 r. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Koluszki w 2010 r. 
przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Jest to konsekwencja zakupu 
skutera i przekazania go do gminy Koluszki. Między jednostkami możliwe jest udzielenie 
pomocy rzeczoweJ. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinformował, 
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iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 17, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Pkt 27. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu 
i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego za I półrocze roku budżetowego. 

Projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i fonny infonnacji o przebiegu wykonania 
budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego za I półrocze roku budżetowego przedstawiła Pani 
Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Do właściwości organu stanowiącego należy 

ustalenie fonny infonnacji. Taka uchwała funkcjonowała, która była podjęta w 2006 roku. 
W realizacji postanowień zmienionej ustawy o finansach publicznych uchwała wymaga 
uaktualnienia. W infonnacji za I półrocze jest naj bliższa realizacją postanowień, ta uchwała 
później znów będzie wymagała zmiany związane z wieloletnim planem finansowym, który 
będzie uchwalany wraz z budżetem na kolejny rok. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinfonnowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 15, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 0, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Pkt 28. porządku obrad - Podjęcie uchwały w svrawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacaniu należności 
pieniężnych Powiatu Łódzkiego Wschodniego lub jego jednostkom podległym 
mających charakter cywilnoprawny. 

Projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 
w spłacaniu należności pieniężnych Powiatu Łódzkiego Wschodniego lub jego jednostkom 
podległym mających charakter cywilnoprawny przedstawiła Pani Barbara Ignatowska -
Skarbnik Powiatu. Uchwała była w poprzednich latach - ostatnia zmiana w 2008 roku w ślad 
za zmianami postanowień prawnych został przygotowany nowy projekt uchwały. Zmiany 
ustawy o finansach publicznych wprowadziła zmiany. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała poinfonnowała, 

iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
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"za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Pkt 29. porządku obrad - Podiecie uchwałv w sprawie zaciqgniecia 
długoterminowego kredytu bankowego w 2010 r. 

Projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długotenninowego kredytu bankowego w 2010 r. 
przedstawiła Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Z uwagi na zmianę wysokości 
kredytu proponuje się zmianę uchwały. Proponuje się zaciągnąć kredyt długotenninowy w 
2010 r. do wysokości 5.000.000,00 zł na finansowanie planowanego deficytu budżetu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2010 roku oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów. Kredyt zostanie spłacony w latach 2010 - 2017. 
Upoważnia się Zarząd Powiatu Łódzkiego Wschodniego do podjęcia czynności fonnalno -
prawnych, a w tym do udzielenia zabezpieczeń, mających na celu wykonanie postanowień 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego o zaciągnięciu kredytu długotenninowego. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Agnieszka Biała oraz Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki - Pan Jerzy Kabat 
poinfonnowali, iż komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosów: 
"za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O, uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Pkt 30. porządku obrad - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Nie zgłoszono. 

Pkt 31. porządku obrad - Wolne wnioski i sprawy różne. 

Pan Jerzy Kabat zapytał jaka pozostała kwota nadwyżki budżetowej. Ponadto radny poruszył 
temat opracowania sprawozdania z realizacji zadań czasie trwania III kadencji. 

Pan Starosta odniósł SIę do wysokości wolnych środków, które pozostały 

do rozdysponowania. Jest to kwota około 800 tys. zł, przy czyn należy pamiętać 

o zabezpieczeniu środków na realizację rozbudowy Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej 
Górze oraz kosztów związanych z przekształceniem PODGIK - 240 tys. zł. 

Pan Przewodniczący podziękował za przeznaczenie środków na inwestycje drogowe 
w Janówce i Justynowie. 
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Pkt 32. porządku obrad - Zamknięcie obrad LII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego. 

Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo 1 zamknął obrady LII Sesji Rady 
Powiatu. 

Protokołowała: D. Piekarek 

Przewodniczący Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego 

Ryszard Surowiec 
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